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Voorwoord 

 

Beste ismi,  

 

Hier voor u ligt het jaarverslag van collegejaar 2017-2018 namens het XVIIe            

bestuur der studievereniging ismus. Het doel van het jaarverslag is om een zo             

helder en compleet mogelijk beeld te geven over het reilen en zeilen van de              

vereniging in het afgelopen jaar. Er wordt teruggeblikt op de mooie momenten,            

maar ook op de zaken die minder goed gegaan zijn.  

 

Wij kijken terug op een onvergetelijk jaar waarin we de prachtige mogelijkheid            

gehad hebben om veel leuke activiteiten te organiseren met leden die zich met             

verve hebben ingezet voor de vereniging die wij allen koesteren. Zo is er in het               

begin van het jaar een hele leuke Kennismakingsactiviteit voor Actieve Leden           

(KAAL) georganiseerd waarbij alle actieve leden elkaar beter leerde kennen.          

Sindsdien zijn er nog vele zeer leuke activiteiten georganiseerd zoals het           

speeddaten, het gemeenteraadsverkiezingendebat, de verschillende     

sportactiviteiten, de Meerdaagse Excursie en als klap op de vuurpijl de grote            

ismusreis! Uiteindelijk hebben we het jaar nog afgesloten met het traditionele           

Actieve Leden Uitje (ALU) als bedankje voor alle leden die zich hebben ingezet             

voor de vereniging.  

 

Met dit document trachten wij duidelijkheid te bieden over de keuzes die er             

gemaakt zijn en wat er allemaal gebeurd is in het afgelopen jaar. Het was een               

jaar dat wij nooit zullen vergeten en zullen blijven koesteren. Dank voor alle             

leuke contacten die we konden opdoen en alle hulp die u, de leden, geboden              

heeft in het afgelopen jaar! 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Het XVIIe bestuur der studievereniging ismus, 

 

Kjelt Goutbeek - Voorzitter 

Jelmer Bruurs - Secretaris 

Marije Berga - Penningmeester 

Lynn Leeneman - Commissaris interne betrekkingen 

Irene Wilde - Commissaris externe betrekkingen 
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Reflectie visie van het bestuur 

 

Het belangrijkste doel van het XVIIe bestuur was om een mooi jaar neer te              

zetten met leuke en interessante activiteiten, gemotiveerde commissies en leden          

die plezier hebben. Naar inziens van het bestuur is dit goed gelukt en kunnen we               

met trots terugkijken op een geslaagd jaar. Alhoewel de positieve kanten de            

boventoon voeren, waren er natuurlijk ook genoeg voorvallen en handelingen die           

minder goed gingen. Het afgelopen jaar stonden de verhuizing en de structuur            

en overzichtelijkheid centraal.  

 

Verhuizing 

Aan het begin van het jaar heeft het bestuur zich ten doel gesteld om de               

verhuizing zo voorspoedig mogelijk te laten verlopen. Voordat de verhuizing          

plaatsvond is er wel het een en ander misgegaan bij de beruchte ‘sloopactiviteit’.             

Op de laatste dag dat TvA 5 geopend zou zijn is er door leden van verschillende                

verenigingen het een en ander gemolesteerd in de patio en op de BOW-kamer             

(studievereniging Bestuurskunde). Het aandeel van de voorzitter van het XVIIe          

bestuur is reeds besproken. 

 

Naast dit incident is naar mening van het bestuur de rest van de verhuizing wel               

erg goed verlopen. De nieuwe ismuskamer kon de maandag na de kerstvakantie            

gelijk open en de inrichting was toen al voltooid. Het afgelopen halfjaar is het              

aantal leden op de kamer toegenomen. Ook heeft zich sinds de verhuizing een             

ontwikkeling voltrokken waarbij steeds meer leden gezamenlijk spelletjes spelen         

op de kamer. Dit is iets wat naar mening van het bestuur verbroedert en de               

kamer toegankelijker kan maken voor minder actieve leden. De kamer heeft ook            

meer zitruimte voor leden die een kopje koffie komen drinken of die even uit              

willen rusten tussen de colleges door. Dit is ook toegankelijker geworden door de             

A-locatie van de kamer.  

 

Wel miste de kamer het afgelopen halfjaar wat sfeer aangezien het niet            

toegestaan is om posters op de muren te hangen. Aan het einde van het              

collegejaar is een systeem opgehangen in de kamer waardoor het nu mogelijk is             

om whiteboards en eventueel prikborden aan de muur te hangen waar wel            

posters op tentoon kunnen gesteld worden.  
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Structuur en overzichtelijkheid 

Aan het begin van het bestuursjaar is ten doel gesteld om de structuur en de               

overzichtelijkheid te verbeteren. Dit begon door ‘Adobe Creative Cloud’ aan te           

schaffen. Hier konden leden van verschillende commissies gebruik van maken,          

wat de vormgeving van posters, de Heraut en de almanak en het monteren van              

video’s een stuk makkelijker maakte.  

 

Met de verhuizing hebben we ook de mogelijkheid gehad om alle offline en             

online bestanden uit te zoeken en beter te ordenen. Bij de verhuizing zijn alle              

onnodige bestanden daarom ook verwijderd of weggegooid. Hiernaast zijn er ook           

een aantal nuttige bestanden aangemaakt, wat het werk van komende besturen           

zal verkleinen.  

 

Ledenadministratie 

Aan het begin van het jaar is ten doel gesteld om de ledenadministratie goed op               

orde te brengen. In het halfjaarverslag is al naar voren gekomen dat dit al voor               

een groot deel verbeterd was. Wel ontbraken er een aantal e-mailadressen. Er is             

gebleken dat dit probleem lastig op te lossen, maar ook hier is nog wel              

verbetering in gekomen.  
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Reflectie op persoonlijke visie 

In het beleidsplan hebben wij een persoonlijke visie tentoongespreid waarin we           

per functie onze doelstellingen uitlegde. Voor de consistentie komen we er in het             

jaarverslag nog eenmaal op terug. Hieronder volgt de reflectie op de           

voorgenomen doelstellingen.  

 

Visie: voorzitter  

In het begin van het jaar heb ik de nodige kritiek gehad op de persoonlijke visie.                

Ik gaf meer een functieomschrijving gaf dan een echte visie. Dit was te wijten              

aan het feit de functie van voorzitter niet heel concreet is, waardoor duidelijke             

doelstellingen van tevoren lastig waren vast te stellen. Toch heb ik me dit jaar              

ook voor verschillende duidelijk omkaderde zaken kunnen inzetten.  

 

Zo was een van mijn doelstellingen een goed contact met de vakgroep. Dit is              

vooral in het begin van het jaar van belang geweest in verband met het              

symposium (voorheen carrièredag). De tweede helft is het contact helaas wat           

stroever verlopen. Dit is ook te danken aan het feit dat het minder van belang is                

geweest dan in de eerste helft van het jaar. Toch probeer ik de komende weken               

nog een evaluatie van het symposium te regelen met de vakgroep.  

 

Een andere doelstelling was het hervormen van het Platform voor Politicologen.           

Dat is naar mijn mening goed gelukt. Naast de komst van een vast schema voor               

de informele activiteit is er een Raad van Toezicht ingesteld en is er nieuw              

witboek geschreven.  

 

De zaak waar ik me aan het einde van collegejaar 2017-2018 vooral voor heb              

ingezet is de inwerking van het nieuwe bestuur. Naast dat ik me heb ingezet om               

het aankomende bestuur van ismus zo goed mogelijk voor te bereiden voor het             

aankomende jaar, heb ik ook getracht de inwerking te professionaliseren tot een            

hoogte waar er voor de komende jaren een goed format ligt. Zo is er een               

algemeen draaiboek voor bestuursleden en een schema voor een inwerkweek          

gekomen waar de inwerking van het bestuur alswel de inwerking van de losse             

functies goed op elkaar afgestemd zijn.  

 

Hopende hiermee u voldoende te hebben ingelicht over mijn bezigheden het           

afgelopen jaar,  

 

Kjelt Goutbeek 

Voorzitter 2017-2018 
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Visie: secretaris 

Als secretaris ben ik het afgelopen jaar verantwoordelijk geweest voor de interne            

verslaglegging van de vereniging en het beheren van verschillende sociale          

media. Ik had me voorgenomen de lijn van mijn voorgangers door te zetten en              

daar mijn eigen draai aan te geven. Persoonlijk had ik mezelf ten doel gesteld de               

website te professionaliseren door middel van een betere uitstraling en goede           

beveiliging. Het verbeteren van het design is mijns inziens zeer goed gelukt met             

het nieuwe uiterlijk van de website. Achter de schermen is ook de beveiliging             

van de website erop vooruitgegaan waardoor persoonsgegevens en andere         

belangrijke informatie beter beveiligd is.  

 

Een tweede doel dat ik mezelf aan het begin van dit jaar had gesteld was het                

opschonen dan wel het zo goed mogelijk organiseren van de ledenadministratie           

van ismus. Door middel van goede samenwerking met de penningmeester en           

een gestructureerde aanpak ben ik van mening ik dit doel bewerkstelligd heb en             

dat de ledenadministratie nu een helder en eerlijk beeld geeft van het aantal             

leden dat ismus telt. Er kan echter nog veel gedaan worden om de             

overzichtelijkheid van de ledenadministratie te verbeteren. Hier kan de komende          

jaren nog verder mee worden gegaan.  

 

Ik kan met trots zeggen dat ik tevreden ben over het afgelopen jaar als              

secretaris en voel me vereerd dat ik dit een jaar voor deze prachtige vereniging              

heb mogen doen. Ik had ongetwijfeld veel zaken beter kunnen doen, maar ik             

ben meer dan tevreden met wat ik als secretaris heb gedaan het afgelopen jaar.              

Ik hoop met al het bovenstaande een eerlijk verhaal van mijn verdiensten te             

hebben gegeven.  

 

Jelmer Bruurs 

Secretaris 2017-2018 

 

Visie: penningmeester 

Net als een jaar geleden is ismus op financieel gebied nog steeds een stabiele              

vereniging. In mijn visie schreef ik dat ik een plan wilde opstellen voor het              

afbouwen van het grote eigen vermogen dat ismus heeft. Dit plan is inmiddels             

ingestemd door de 63e Algemene Ledenvergadering (ALV) en het is aan de            

komende besturen om dit plan uit te voeren. 

 

Een ander punt waar ik me dit jaar op wilde toeleggen was het efficiënter              

bijhouden van de boekhouden. Ik heb getracht de boeken zo net en            

overzichtelijk mogelijk houden, dit is in mijn ogen goed gelukt.  

 

Daarnaast wilde ik me gaan richten op het bijhouden en achternazitten van            

debiteuren. Dit heb ik vergemakkelijkt door het invoeren van de automatische           

incasso, maar dit ging echter niet helemaal vlekkeloos. Hopelijk zijn nu alle            

kinderziektes overwonnen en kan mijn opvolgster zonder problemen hier gebruik          

van maken. Desondanks zijn er nog wel een aantal debiteuren. Hoewel ik            

tevreden ben met de progressie op dit gebied, geef ik toe dat ik meer had               

kunnen doen om de hoogte van de post ‘Debiteuren’ te verlagen. 
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Tot slot schreef ik dat ik op tenminste één dag in de week voor koekjes wilde                

zorgen op de ismuskamer. Hoewel er toch wel regelmatig koekjes of andere            

versnaperingen op de kamer waren, was dit niet helemaal één keer per week. Ik              

hoop dat de leden hier geen ernstige trauma’s aan over hebben gehouden en dat              

zij altijd graag bij ismus kwamen en zullen blijven komen.  

 

Ik heb een zeer geslaagd jaar bij ismus gehad en ik hoop dat dit voor iedere ismi                 

geldt! 

 

Marije Berga 

Penningmeester 2017-2018 

 

Visie: commissaris interne betrekkingen 

Aan het begin van het collegejaar had ik mij ten doel gesteld een             

activiteitenaanbod te bewerkstelligen dat ieder lid van onze 

vereniging aan kan spreken. Met de uiteenlopende activiteiten die het afgelopen           

jaar hebben plaatsgevonden, waarvan zo'n 1/3e een formeel karakter had en           

2/3e een informeel karakter, is dit naar mijn mening gelukt. Hierover is meer             

informatie te vinden onder het kopje activiteitenbeleid.  

 

Daarnaast wilde ik mij richten op de documentatie van commissies voor           

toekomstige jaren. Op deze manier zouden toekomstige commissies op de          

hoogte zijn van de inzichten die in voorgaande jaren zijn verkregen, waardoor zij             

bij hun instelling meer duidelijkheid hebben en sneller en efficiënter aan de slag             

kunnen gaan. Bovendien zou hiermee kunnen worden voorkomen dat er dubbel           

werk wordt gedaan. Om deze reden had ik het plan om commissie-draaiboeken            

op te stellen. Met het oog op de zomervakantie heb ik besloten om dit zelf te                

doen, waarna ik de draaiboeken aan de commissies zou doorsturen zodat           

commissieleden aanvullingen, verbeteringen en andere opmerkingen kunnen       

noemen. Voor de kennismakingsweekend commissie is een half jaar terug al zo'n            

draaiboek gemaakt en op het moment van schrijven ben ik druk bezig met het              

maken van de overige draaiboeken. Deze zullen op tijd af zijn, zodat mijn             

opvolger hier gebruik van kan maken. Het idee is dat de gemaakte            

commissie-draaiboeken ieder jaar door de 

commissies en commissaris interne betrekkingen worden aangepast en        

aangevuld, zodat deze up-to-date blijven en 

alle benodigde informatie bevatten. 
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Over het algemeen kijk ik terug op een leuk en vooral ook erg leerzaam jaar. Ik                

heb ongetwijfeld foutjes gemaakt en kom nu, aan het einde van het jaar, tot              

inzichten die ik aan het begin van het collegejaar nog niet had. Toch kijk ik met                

een tevreden blik terug op het afgelopen jaar en ben ik nog altijd erg blij dat ik                 

de keuze heb gemaakt om deel van het bestuur van onze studievereniging te             

willen worden.  

 

Lynn Leeneman 

Commissaris interne betrekkingen 2017-2018 

 

 

Visie: commissaris externe betrekkingen 

Over het algemeen ben ik erg tevreden met afgelopen jaar. Dat alle sponsoren             

ook dit jaar weer wilden samenwerken met ismus, en ze hebben aangegeven            

ook komend jaar weer een samenwerking aan te willen gaan, is voor mij erg              

waardevol. Ik denk dan ook dat ik ervoor heb gezorgd om deze banden goed te               

houden, en waar mogelijk misschien zelfs wat heb verbeterd. Een persoonlijk           

hoogtepunt hierin was het worden van ‘partner van het jaar’ bij Dominus Cursus.  

 

Wel ben ik van mening dat er ook een hoop dingen beter hadden gekund dit               

jaar. Zo vind ik het jammer dat het naast Eurosender niet is gelukt om nog een                

nieuwe sponsor te vinden. Ook vind ik het jammer dat de membercard niet een              

wat groter succes is geworden dan gehoopt. Er staan een hoop leuke acties op,              

maar we merken dat hij toch maar weinig wordt gebruikt door leden.  

 

Al met al denk ik dat we mogen terugkijken op een mooi jaar. Ik heb veel                

geleerd dit jaar, en heb bovenal een hele gezellige tijd gehad. 

 

Irene Wilde 

Commissaris externe betrekkingen 2017-2018  
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Ledenbeleid 

 

Eerstejaars 

Afgelopen jaar is er vanaf het begin van het jaar getracht om de eerstejaars te               

betrekken bij de vereniging. Het bestuur is hiermee begonnen tijdens de           

introductie om een zo open mogelijke houding aan te nemen en iedereen erbij te              

betrekken. Kort na de introductie, in het weekend na de eerste collegeweek,            

heeft het kennismakingsweekend plaatsgevonden waar ook veel eerstejaars op         

af kwamen. Mede hierdoor hebben zich het afgelopen jaar 28 eerstejaars ismi            

ingezet in een commissie, een aantal waar tevreden op teruggekeken kan           

worden.  

 

Het gehele jaar door zijn eerstejaars erg goed vertegenwoordigd geweest op           

activiteiten. Wel was er te merken dat er in de loop van het jaar steeds meer                

eerstejaars op de kamer aanwezig waren.  

 

Ook is er afgelopen jaar geprobeerd om meer (informele) middagactiviteiten te           

organiseren. Dat is het afgelopen jaar roostertechnisch lastig gebleken. Naast de           

eetacties, kratjes van de maand en lezingen hebben we het afgelopen halfjaar            

nog wel de Easter Egg games georganiseerd. Deze activiteit had een niet al te              

grote opkomst, maar is wel positief ontvangen.  

 

Tweedejaars 

Vanaf het begin van het jaar is het lastig bevonden om deze jaarlaag meer bij               

ismus te betrekken. Het jaar door is deze jaarlaag dan ook           

ondervertegenwoordigd gebleken. Het bestuur bestond voor een groot deel uit          

tweedejaars en daardoor is er ook aangegeven dat er vanuit persoonlijke           

contacten nog mogelijkheden zouden liggen. Het afgelopen heeft een mooie          

groep tweedejaars zich ingezet voor ismus en zijn er ook nieuwe actieve leden             

uit deze jaarlaag gekomen. Toch hadden er nog een stuk meer tweedejaars            

bereikt kunnen worden.  

Wel is er een vanaf vorig jaar (destijds eerstejaars) een groep erg actieve             

tweedejaars. Deze zijn het gehele jaar jaar erg actief gebleven en waardevol            

gebleken.  

 

Derdejaars 

Ondanks dat er ieder jaar een aanzienlijke groep derdejaars in het buitenland            

gaat studeren of stage gaat lopen, heeft ismus het afgelopen jaar genoten van             

een leuke groep actieve derdejaars. De mensen die de eerste helft van het jaar              

gemist hadden hebben de mogelijkheid gehad om zich nog in te schrijven voor             

twee commissies die pas in de laatste helft van het jaar ingesteld zijn. Daar is               

helaas echter weinig gebruik van gemaakt. Dit komt mogelijk door het feit dat             

veel derdejaars in de tweede helft van het jaar hun Bachelorscriptie gingen            

schrijven. Toch kan er met tevredenheid teruggekeken worden op het aantal           

actieve derdejaars.  
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Ouderejaars 

Het afgelopen jaar zijn de ouderejaars goed aanwezig geweest op de kamer dan             

wel activiteiten. Een aanzienlijk deel van de ALV was ook ouderejaars. De            

verwachting was dat de activiteit van de ouderejaars zou afnemen in de tweede             

helft van het jaar, door toedoen van het schrijven van de scriptie. Hoewel dit              

verschil wel enigszins te bemerken was op activiteiten, is het aantal ouderejaars            

op de kamer enkel toegenomen. Sinds de verhuizing plaatst de ismuskamer zich            

vrijwel tegenover het studiecentrum, waardoor veel scriptieschrijvers pauze        

kwamen nemen op de ismuskamer.  

 

Pre-masterstudenten 

Vanaf het begin van het jaar zijn de pre-masterstudenten goed te bereiken            

geweest door middel van een eigen facebookgroep en collegepraatjes bij het           

tweede en derde jaar. Omdat de pre-masters toch meermaals aanwezig waren           

bij ismusactiviteiten is er ook voor gekozen om geen specifieke activiteiten voor            

hen te organiseren.  

 

Masterstudenten 

Aangezien Masterstudenten minder tijd hebben dan Bachelorstudenten is er ook          

dit jaar een specifieke Masteractiviteit georganiseerd. Het Glow in the          

Dark-Midgetgolfen is erg goed ontvangen en kan dan ook positief op           

teruggekeken worden. Verder gold hetzelfde voor de Masterscriptie schrijvers als          

voor die van de Bachelor. Door de locatie van de kamer zagen we in het tweede                

semester een toename van Masterstudenten op de kamer.  
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Promotiebeleid 

 

Persoonlijk contact 

Het afgelopen jaar heeft het bestuur getracht zoveel mogelijk persoonlijk contact           

te hebben met leden. Dit onder andere door vaak aanwezig te zijn op de kamer               

of een praatje te maken met leden op activiteiten. Als bestuur zijn we erg              

tevreden met de wijze waarop dit contact is verlopen en we kijken hier dan ook               

zeer positief op terug. We bemerkten dat persoonlijk contact essentieel was voor            

de promotie van activiteiten en zullen onze opvolgers dit meegeven. 

 

 

Collegepraatjes 

Aan het begin van dit jaar hadden wij ons als bestuur voorgenomen maandelijks             

collegepraatjes te houden. Dit om zoveel mogelijk mensen tegelijk te bereiken,           

waaronder ook de leden die minder actief zijn bij ismus. Gedurende het jaar is              

gebleken dat het maandelijks houden van collegepraatjes minder makkelijk is          

dan gedacht. Aan de ene kant wordt het houden van collegepraatjes niet door             

iedere docent gewaardeerd, aan de andere kant is het nalatigheid van onze kant.             

Toch is er uiteindelijk vrijwel iedere maand een collegepraatje gehouden en zijn            

er voor grote activiteiten, zoals de ismusreis, extra praatjes gehouden. 

 

Facebook 

Facebook is het afgelopen jaar het belangrijkste en voornaamste sociale medium           

geweest. Het is gebruikt voor de promotie van activiteiten middels het           

aanmaken van evenementen. Over het algemeen zijn de evenementen tijdig          

aangemaakt en verliep de promotie zodoende goed. Echter kwam het af en toe             

voor dat evenementen te laat werden aangemaakt. De opkomst op activiteiten           

heeft hier echter zelden onder geleden. Daarnaast was Facebook belangrijk voor           

de algemene informatievoorziening naar leden, zo werden er geregeld updates          

gegeven over de verhuizing en andere belangrijke zaken die speelden binnen de            

vereniging. Over het algemeen zijn we tevreden over het gebruik van Facebook            

het afgelopen jaar, al zien we ruimte voor verbetering met betrekking tot            

promotie. 

 

Snapchat 

Snapchat is het afgelopen jaar veelvuldig gebruikt voor de promotie van           

activiteiten op een informele en ludieke manier. Deze informele wijze van           

promoten zorgt voor een luchtiger contact naar leden toe wat over het algemeen             

als prettig ervaren werd door zowel het bestuur als de leden. Ook werkte het              

bevorderend voor de opkomst doordat leden werden herinnerd aan de activiteit           

die plaatsvond. Wij zijn als bestuur daarom zeer tevreden over het gebruik van             

Snapchat het afgelopen jaar. 

 

Instagram 

Instagram is het afgelopen jaar een leuk en goed sociaal medium gebleken voor             

de promotie van activiteiten en het plaatsen van sfeerimpressies van          

bijvoorbeeld. Zo zijn er het afgelopen jaar vaak posters van activiteiten op            

Instagram geplaatst. Instagram is een zeer modern medium dat door veel           

(nieuwe) leden wordt gebruikt. Wij zullen daarom zeker meegeven Instagram          

veel te blijven gebruiken. 
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YouTube 

Het YouTube kanaal T E L E V I S M U S is dit jaar gecreëerd voor het plaatsen                    

van video’s van de filmcommissie. Het afgelopen jaar heeft de filmcommissie           

twee video’s gemaakt die 348 keer zijn bekeken. Ons inziens had er misschien             

wat actiever gebruik gemaakt kunnen worden van het YouTube kanaal maar we            

zijn tevreden met wat er wel is geproduceerd. Daarnaast zien we de potentie             

van het YouTube kanaal wat we ook door zullen geven aan onze opvolgers. 

 

Twitter 

Het afgelopen jaar is Twitter zeer zelden gebruikt. Dit vooral omdat wij hier als              

bestuur te weinig aandacht aan hebben besteedt. We hadden ons voorgenomen           

Twitter voornamelijk voor promotie en informatievoorziening op formeel vlak te          

gebruiken. Hier is in de praktijk te weinig van terecht gekomen.  

 

Ontwikkeling sociale media 

Ontwikkeling sociale  

media 

1 september  

2017 

1 februari  

2018 

1 september  

2018 

Facebookpagina 829 likes 874 likes 883 likes 

Facebookgroep 427 leden 448 leden 444 leden 

Twitter 404 volgers 397 volgers 394 volgers 

Instagram 191 volgers 244 volgers 297 volgers 

Snapchat 187 volgers 184 volgers  192 volgers 

 

LinkedIn 

Vanaf het begin van het collegejaar is onze commissaris externe betrekkingen           

beheerder van de LinkedIn-pagina van ismus. De informatie op deze pagina is            

geüpdatet.  

 

ismail 

De ismail is de maandelijkse nieuwsbrief van ismus. Het is voor ismus een             

belangrijk en leuk medium om leden te bereiken over de gang van zaken binnen              

ismus. Door een zo informatief en leuk mogelijk mail te schrijven hebben wij             

getracht de ismail meer onder de aandacht te brengen het afgelopen jaar. De             

ismail is, één uitzondering daargelaten, altijd maandelijks aan het begin van de            

maand verzonden. Wij zijn dan ook tevreden met het gebruik van de ismail het              

afgelopen jaar. 

 

Website 

De website heeft het afgelopen jaar een geheel nieuw jasje gekregen. Het            

nieuwe uiterlijk van de site zorgt voor een professionelere en schonere           

uitstraling voor zowel leden als externe partijen. Wij zijn zeer trots op het             

resultaat. De website wordt voornamelijk gebruikt voor het plaatsen van          

berichten en foto’s én ter informatievoorziening voor externe partijen. Het          

plaatsen van berichten is het afgelopen jaar niet zoveel gebeurd als was            

voorgenomen. Dit is volgens ons echter niet ten koste gegaan van de promotie             

van activiteiten. Ook het plaatsen van foto’s hebben wij afgelopen jaar niet            

consequent gedaan. De foto’s van alle activiteiten staan wel op de site, maar             

werden vaak pas erg laat geüpload. Daarnaast hebben wij getracht alle           

informatie op de site te updaten om deze zo representatief mogelijk te houden.  
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Posters 

Aan het begin van dit jaar liepen de posters nog niet goed. Onder meer omdat er                

nog geen commissie was die dit kon doen. Na het opstarten van de commissie              

en de betrokkenheid van de commissarissen externe en interne betrekkingen bij           

het maken van posters is dit verbeterd. Sindsdien zijn er voor iedere activiteit             

posters geweest die op de oude ismuskamer zijn opgehangen. Op de nieuwe            

kamer is het inmiddels toegestaan posters op te hangen op de daarvoor            

bestemde whiteboards. Daarnaast kunnen posters worden gebruikt in Facebook         

evenementen, op de schermen van de ismuskamer en de faculteit, in           

Instagramposts en in de ismail.  

 

Heraut 

De Heraut is naast een leuk blad voor de leden ook een onderdeel van de               

promotie voor ismus. In de Heraut wordt de banner met het maandoverzicht van             

aankomende activiteiten opgenomen. Zowel fysiek als digitaal wordt de Heraut          

onder de leden verspreid wat zorgt voor een deel van de promotie van             

activiteiten. Daarnaast biedt de Heraut een plek aan mogelijke sponsoren. Zo           

heeft café ’t Haantje het afgelopen jaar een plek op de achterkant van de Heraut               

gekregen. 
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Activiteitenbeleid 

 

Het afgelopen jaar heeft ismus 96 activiteiten voor haar leden georganiseerd.           

Soms gebeurde dit in samenwerking met andere verenigingen of organisaties,          

zoals bij de organisatie van een aantal debatten en verschillende feesten, maar            

vaker organiseerde de vereniging de activiteiten zelf. Gedurende het jaar zijn           

reeds bestaande concepten regelmatig teruggekeerd, zoals de maandelijkse        

eetacties, lunchlezingen, het kratje van de maand en het diner rouler, maar            

hebben de commissies ook verscheidene nieuwe ideeën voor activiteiten ten          

uitvoer gebracht. Naast de vele kleinschalige activiteiten die ismus organiseer          

hebben er ook een aantal wat grotere, jaarkenmerkende activiteiten         

plaatsgevonden, waaronder TvA Tribute, de ismusreis naar Boekarest, Chisinau         

en Kiev, de meerdaagse excursie naar Newcastle upon Tyne en het gala met het              

thema ‘The Great Gatsby’. De details van de georganiseerde activiteiten zijn te            

vinden in de bijlage (‘activiteitenoverzicht’).  

 

Er is gepoogd een afwisselend aanbod aan formele en informele activiteiten aan            

te bieden, zodat iedere ismi zich aangesproken kan voelen. Hoewel het soms            

moeilijk is om een activiteit als louter formeel of informeel te bestempelen,            

hebben we dit voor het overzicht toch geprobeerd te doen. Er is gekozen om              

zaken als debatten, lezingen, conferenties, ALV's en verdiepende excursies te          

categoriseren als 'formeel’, en zaken als borrels en feesten, spellen, eetacties en            

sportactiviteiten als 'informeel’. Hieruit komt dat 34 van de 96 activiteiten een            

formeel karakter hadden en 61 activiteiten een informeel karakter hadden. De           

meerdaagse excursie en de ismusreis zijn zowel formeel als informeel.  
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Commissies 

 

Hieronder staat beschreven wat de commissies die ismus rijk is dit jaar hebben             

georganiseerd en hoe het functioneren van de commissies het afgelopen jaar is            

verlopen. ismus telde in het collegejaar 2017-2018 17 commissies en had           

afgevaardigden zitten in nog twee commissies van andere verenigingen.  

 

Accessoirecommissie 

De accessoirecommissie heeft het afgelopen jaar één accessoire uitgebracht: de          

ismusthermosfles. De commissie heeft deze accessoire fanatiek gepromoot op         

haar facebookpagina. De thermosflessen worden sinds begin mei 2018         

aangeboden. Er zijn nog 34 flessen over die verkocht kunnen worden gedurende            

het komende collegejaar.  

 

Het oorspronkelijke plan was om de commissie twee accessoires uit te laten            

brengen: één in het eerste semester en één in het tweede semester. Hoewel de              

commissie van start ging met veel originele ideeën is het uitbrengen van een             

tweede accessoire jammer genoeg niet gelukt, wat te wijten is aan drukke            

agenda’s en gebrekkige motivatie onder sommige leden. Ook was de commissie           

onnodig groot, wat communicatie binnen de commissie lastiger maakte en          

zorgde voor minder productiviteit en verantwoordelijkheidsgevoel. De commissie        

is wel druk bezig geweest met een mogelijke tweede accessoire, maar deze is             

door tegenslagen en tijdgebrek nooit ten uitvoer gebracht. De ideeën die de            

commissie had en de zaken die zij hiervoor hebben uitgezocht zouden wel            

kunnen worden meegenomen naar volgend jaar.  

 

Wat ook heeft bijgedragen aan het ontbreken van een tweede accessoire is het             

besluit van de commissaris interne betrekkingen om het accessoire niet pas na            

de laatste colleges van het collegejaar te laten verschijnen. De reden voor het             

besluit was dat op deze manier het volgende bestuur met een te grote             

hoeveelheid accessoires zou worden ‘opgezadeld’ (er zijn immers ook nog          

thermosflessen over).  

 

In het afgelopen jaar zijn er naast de thermosflessen diverse accessoires uit            

voorgaande jaren verkocht, zoals mokken en tasjes.  

 

Acquisitiecommissie 

De acquisitiecommissie heeft het afgelopen jaar de taak gehad om zich bezig te             

houden met het vernieuwen en uitbreiden van de ismusmembercard. Dit deden           

zijn onder leiding van de commissaris externe betrekkingen. In januari 2018 is            

de ismus membercard dan ook geherlanceerd. Op deze vernieuwde versie is het            

aantal kortingen uitgebreid en is tevens een tijdelijke, afwisselende actie te           

vinden. Over de kortingen is meer informatie te vinden op onze website, onder             

het kopje leden. Sinds de lancering van de membercard in januari heeft de             

commissie het minder druk gehad. Zij is echter wel nog bezig geweest met het              

zoeken naar nieuwe partners voor de tijdelijke, afwisselende acties. Helaas is dit            

niet gelukt.  
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Almanakcommissie 

De almanakcommissie heeft het afgelopen collegejaar een almanak in het thema           

‘televisie’ gemaakt. Het ontwerp van de almanak en de gestelde vragen zijn op             

dit thema aangepast, wat heeft geleid tot een origineel eindproduct. Er is dit jaar              

een oplage van 100 almanakken besteld. De commissie heeft de almanakken           

verspreid onder de docenten en voor de leden was de almanak op te halen op de                

ismuskamer. Alle beschikbare almanakken zijn inmiddels vergeven.  

 

Oorspronkelijk bestond de commissie uit vijf leden, waaronder één lid die           

ervaring heeft met het werken in Adobe Indesign. Helaas moest dit lid redelijk             

vroeg in het proces de commissie verlaten. Dit was onhandig, omdat hierdoor de             

nodige ervaring in de commissie ontbrak. Wel hebben twee andere leden           

deelgenomen aan een korte Adobe Indesign cursus aan het begin van het jaar             

om de basis van het programma te leren begrijpen. Ook is dit programma op de               

ismuscomputer in het bestuurshok geïnstalleerd, zodat de commissie hierop aan          

de slag kon. Uiteindelijk heeft het ontbreken van ervaring met Adobe Indesign            

niet tot grote problemen geleid, maar heeft dit er wel voor gezorgd dat het              

ontwerpen van de almanak meer tijd in beslag heeft genomen dan vooraf            

verwacht. Ondanks de opgestelde planning heeft de commissie met name in de            

eindperiode hard moeten werken om de almanak op tijd af te krijgen. Hoewel             

niet zonder tegenslagen of kleine foutjes, heeft de commissie uiteindelijk een           

mooi eindproduct neergezet.  

 

Feestcommissie 

De feestcommissie heeft dit jaar verschillende borrels en feesten georganiseerd,          

namelijk een karaokeborrel (waarop tevens de bestemming van de meerdaagse          

excursie werd bekend gemaakt), sinterklaasborrel, karaoke- en bingoborrel,        

cantus en de ismusawardsborrel. Ook vond natuurlijk het jaarlijkse ismusgala          

weer plaats, die ditmaal het thema ‘The Great Gatsby’ had. Met een opkomst             

van maar liefst 164 personen was dit een zeer geslaagde avond.  

 

De feestcommissie bestond dit jaar enkel uit eerstejaars. Dit zorgde ervoor dat            

de commissieleden erg enthousiast waren en met nieuwe ideeën kwamen. Toch           

zijn er vooral reeds bestaande themaborrels ten uitvoer gebracht. De          

commissaris interne betrekkingen had meer contact met de feestcommissie dan          

met de meeste andere commissies, om de commissieleden zo wat extra           

ondersteuning te bieden.  

 

Filmcommissie 

De filmcommissie was dit jaar een nieuwe commissie en was bedoeld om            

beeldmateriaal voor ismus te ontwikkelen. Er is voor de commissie een youtube            

kanaal genaamd T E L E V I S M U S aangemaakt, waarop zij hun video’s konden                  

publiceren. Dit kanaal kent ondertussen, ondanks de weinige video’s, 21          

abonnees. Ook staat op de ismuscomputer in het bestuurshok het          

montageprogramma Adobe Premiere Pro, waarmee de commissieleden de        

video’s konden monteren. Het idee was dat deze video’s tevens gebruikt konden            

worden op andere sociale media kanalen. 
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Helaas heeft de commissie uiteindelijk slechts twee video’s geproduceerd         

gedurende het collegejaar. Wel zijn deze video’s met veel enthousiasme          

ontvangen door de leden. De commissie telde 7 leden en was bewust vrij groot              

gemaakt, zodat de leden het werk konden verdelen en zo regelmatig video’s            

zouden kunnen produceren. Dit heeft helaas niet mogen baten. De          

commissieleden hadden namelijk drukke persoonlijke agenda’s en bij sommigen         

ontstond hierdoor een gebrek aan motivatie. Tevens beschikte de commissie aan           

het begin van het collegejaar lange tijd niet over het benodigde materiaal, wat             

heeft gezorgd voor een trage start. Ook is de hoeveelheid werk die in het              

maken van een filmpje zit door veel commissieleden onderschat. Daarnaast had           

geen commissielid ervaring met het monteren van video’s. Wel kregen de leden            

aan het begin van het jaar een korte Adobe Premiere Pro cursus, waarmee zij de               

basis van het programma leerden kennen.  

 

De commissie zou kunnen worden voortgezet, mits er voldoende aanmeldingen          

zijn. ismus beschikt nu immers over een youtube kanaal en het benodigde            

materiaal, waardoor de commissie meteen aan de slag zou kunnen gaan. Wel is             

ervaring met monteren en het maken van een duidelijke rolverdeling binnen de            

commissie belangrijk. Het lijkt ons leuk en tevens waardevol als er in de             

toekomst meer gebruik wordt gemaakt van filmmateriaal door ismus.  

 

Formele Activiteitencommissie 

De formele activiteitencommissie had als doel om zich te richten op verdiepende            

en/of beroepsoriënterende activiteiten en heeft het afgelopen jaar verschillende         

excursies georganiseerd, namelijk naar De Wereld Draait Door (tweemaal), Den          

Haag en Brussel.  

 

Voor de excursie naar Den Haag was een interessant, verdiepend programma           

samengesteld. Ondanks het interessante programma waren er minder        

deelnemers aan de excursie dan verwacht, wat erg jammer was. De lage            

opkomst heeft verschillende redenen. Ten eerste had er vorig jaar een excursie            

naar Den Haag plaatsgevonden met een soortgelijk programma, waardoor de          

excursie minder interessant was voor de leden die vorig jaar al hadden            

deelgenomen. Daarnaast vonden er verplichte werkgroepen op de dag van de           

excursie plaats. Ook was de planning niet ideaal en kon de promotie door het              

naar voren halen van de excursie (i.v.m. een excursie naar Gent die uiteindelijk             

niet door is gegaan) pas relatief laat worden gestart. Het is belangrijk om de              

promotie van een excursie die een hele dag in beslag neemt al meerdere weken              

van tevoren te starten.  

 

De excursie naar Brussel zat daarentegen wel vol. Met een groep van 25 ismi              

zijn wij in juni afgereisd naar deze stad. Oorspronkelijk was het de bedoeling dat              

deze excursie, die in het collegejaar 2016-2017 was uitgesteld, zou plaatsvinden           

aan het begin van het eerste semester. Er is echter besloten de excursie te              

verplaatsen naar het einde van het collegejaar, zodat deze niet te dicht zou             

vallen op de excursie van de tweedejaars politicologen. Omdat een bus erg            

prijzig kan zijn heeft de vakgroep financieel bijgedragen aan de excursie. De            

excursie naar Brussel was een erg leerzame en geslaagde dag.  
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Heraut  

Dit collegejaar is de Heraut 5 maal uitgekomen. De Heraut wordt goed verspreid             

en er blijven vaak dan ook maar weinig bladen over, die gelezen kunnen worden              

op de ismuskamer. Ten opzichte van vorig jaar heeft de Heraut haar focus dit              

jaar iets meer naar ismus getrokken door onder andere artikelen te schrijven            

over ismusactiviteiten. Ook wordt er actief gebruik gemaakt van sociale media.           

Zo zijn er regelmatig korte opiniestukken over actuele onderwerpen verschenen          

op de Facebook pagina van de Heraut. Ook zijn hierop rond de            

gemeenteraadsverkiezingen korte interviews met studenten die actief zijn bij         

politieke partijen geplaatst. Deze kortere berichten op sociale media zijn          

vermakelijk en moeten enthousiasme voor het blad aanwakkeren.  

 

Informele Activiteitencommissie 

De informele activiteitencommissie heeft verspreid over het afgelopen        

collegejaar vijf uiteenlopende activiteiten georganiseerd, namelijk het       

moordspel, ismus speeddates, bowlen, de grote ismus speurtocht en de          

ismusawards. Dit waren allen zeer geslaagde activiteiten. De informele         

activiteitencommissie biedt in het bijzonder veel vrijheid voor het bedenken van           

originele ideeën voor activiteiten. Deze vrijheid is zeker door de commissie benut            

door met enthousiasme verschillende nieuwe activiteiten te introduceren. Deze         

nieuwe activiteiten werden goed ontvangen en bezocht. 

 

Internationaliseringscommissie 

Het idee voor deze commissie is ontstaan nadat op de 61e ALV werd besloten              

dat het bedrag op de begroting voor internationalisering aanzienlijk zou worden           

verhoogd. Naar aanleiding van dit besluit werd in december de          

internationaliseringscommissie in het leven geroepen, die zich bezig zou houden          

met het brainstormen over en organiseren van activiteiten in het kader van            

internationalisering. Uiteindelijk heeft de commissie een lezing van de poolse          

ambassade geregeld en samen met de formele activiteitencommissie de excursie          

naar Brussel georganiseerd, waarover meer informatie te vinden is onder het           

kopje ‘formele activiteitencommissie’. Wel had de commissie nog diverse andere          

ideeën voor activiteiten, zoals een excursie naar de universiteit Gent en           

speeddaten met internationale studenten, die helaas niet door konden gaan.          

Universiteit Gent heeft wel aangegeven interesse te hebben wanneer de excursie           

komend collegejaar georganiseerd zou worden.  

 

De commissie liep aan het begin aan tegen de breedte van hun taak en moest               

dan ook erg zoeken. Ook was het door het late instellen van de commissie              

moeilijk voor de commissieleden om nog internationale studenten, die vaak in           

het eerste semester komen, nog naar activiteiten te trekken. Uiteindelijk is dit            

doel dan ook niet bereikt. Wel is het goed dat hierover is nagedacht, omdat er               

langzaamaan steeds meer niet-nederlandstalige studenten zullen komen.  

 

Er kan geconcludeerd worden dat een internationaliseringscommissie niet        

noodzakelijk is. De activiteiten die zij organiseert kunnen ook door andere           

commissies georganiseerd worden. Het verschil met de andere commissies is          
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echter dat de internationaliseringscommissie zich binnen de activiteiten focust op          

het internationale aspect, wat in andere commissies veelal ontbreekt. Met het           

oog op de internationalisering van de Radboud Universiteit kan in de toekomst            

zo’n focus op internationalisering binnen de vereniging echter wel belangrijk zijn.           

Wanneer de internationale focus wordt geïntegreerd in de andere commissies is           

de internationaliseringscommissie dan alsnog overbodig. 

 

Kascontrolecommissie 

Begin oktober 2017 is er op de 60e ALV een kascontrolecommissie bestaande uit             

drie leden verkozen, die zich gedurende het jaar bezig heeft gehouden met het             

controleren van de financiële administratie van ismus. Op de 63e ALV is            

aangegeven dat een lid van de kascontrolecommissie niet bij de laatste controle            

aanwezig zal kunnen zijn. Om deze reden is er een tijdens de vergadering een              

extra lid verkozen dat onderdeel zal uitmaken van de commissie, om zo alsnog             

drie personen de laatste controle uit te laten voeren. 

 

Kennismakingsweekendcommissie 

Met aanvang van het derde blok zijn de inschrijvingen voor de           

kennismakingsweekendcommissie geopend en is de commissie gevormd. Hoewel        

ietwat vroeg, is dit naar onze mening een goed moment om de commissie in te               

stellen, omdat zij op deze manier nog ruim voldoende tijd heeft om het weekend              

voor te bereiden voorafgaand aan de zomervakantie. Op aanraden van de           

kennismakingsweekendcommissie van vorig jaar heeft het bestuur al op         

voorhand de tijd en plaats van het weekend bepaald, omdat een locatie            

vroegtijdig gereserveerd moet worden. De keuze is gevallen op         

groepsaccommodatie ‘De Klonie’, waar het weekend ook vorig jaar naartoe          

ging.  

 

Voor hun eerste vergadering kregen de commissieleden een commissiedraaiboek         

opgestuurd, met daarin de benodigde informatie. Dit creëerde duidelijkheid         

rondom de taken van de commissie en zorgde ervoor dat de commissie effectief             

aan de slag kon gaan. De commissie is sindsdien enthousiast bezig. Het weekend             

zal in het teken van het koningshuis komen te staan en is getiteld ‘Met WimLex               

tot de Max’. Op het moment van schrijven zijn de meeste zaken door de              

commissie geregeld, zoals het samenstellen van het programma en het regelen           

van helpers, en worden de laatste voorbereidingen getroffen. Wij hebben er           

vertrouwen in dat het wederom een geslaagd kennismakingsweekend zal         

worden.  

 

Lezing- en debatcommissie 

Dit jaar hebben er bijna elke maand 1 à 2 lezingen en/of debatten             

plaatsgevonden. Alleen in januari is dit niet gebeurd i.v.m. het feit dat er toen              

geen normale collegeweken waren. Vele van deze lezingen en debatten werden           

georganiseerd door de lezing- en debatcommissie. Onder de lezingen waren          

twee grote namen colleges, gegeven door Marianne Thieme en Alexander          

Pechtold. Tijdens de lezingen die in de pauze plaatsvonden was altijd een gratis             

lunch aanwezig, wat heeft bijgedragen aan de opkomst. Daarnaast heeft de           

commissie dus enkele debatten georganiseerd, zoals het jaarlijkse BOW-ismus         
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kroegdebat en de nieuwe open ismus debatkampioenschappen. Deze laatste         

activiteit was een nieuw concept en werd helaas slecht bezocht. Er kan door de              

volgende commissie gekeken worden of het de moeite waard is om de            

debatkampioenschappen te herhalen.  

 

De lezing- en debatcommissie bestond uit leden afkomstig uit veel verschillende           

jaarlagen, waaronder enkele leden die al ervaring in deze commissie hadden.           

Hoewel het ietwat grote aantal commissieleden onnodig was, heeft dit het proces            

niet in de weg gestaan. De commissie heeft aan het begin van dit collegejaar              

een document opgesteld waarin wordt aangegeven welke sprekers zij benaderd,          

door wie dit is gebeurd en wat de reactie van de mogelijke spreker was. Zo’n               

lijst is ook met terugwerkende kracht voor het collegejaar 2016-2017 opgesteld.           

Met behulp van deze documenten was de commissie in staat om het benaderen             

van mogelijke sprekers structureler aan te pakken. Ook voorkomt dit dat           

sprekers worden gemaild die al hebben aangegeven niet open te staan voor            

lezingen. Het is de bedoeling dat deze lijsten worden meegegeven aan de            

volgende commissie. 

 

Meerdaagse excursiecommissie 

De meerdaagse excursiecommissie is voornamelijk gedurende het eerste        

semester druk bezig geweest met het organiseren van de jaarlijkse meerdaagse           

excursies. In deze tijd heeft zij een interessant, afwisselend programma          

voorbereid. Helaas moest een commissielid om persoonlijke redenen kort voor          

vertrek de commissie moeten verlaten. Hoewel dit natuurlijk niet ideaal is, heeft            

dit uiteindelijk niet  voor grote  problemen gezorgd.  

 

Op 22 februari zijn we met een groep van 32 ismi per boot afgereisd naar               

Newcastle upon Tyne. Hoewel er soms tegenslagen waren, bijvoorbeeld toen          

bleek dat het regelen van een kroegentocht niet ging lukken, sprong de            

commissie hier goed op in en kwam zij snel tot oplossingen. Wij kijken dan ook               

terug op een geslaagde excursie!  

 

PiP-commissie 

In mei heeft het jaarlijkse Politicoloog in Perspectief Congres weer          

plaatsgevonden, ditmaal in Vondelpark CS te Amsterdam. Het congres had het           

thema ‘Millenials in power’ en richtte zich op vier onderwerpen, namelijk           

diversiteit, media, technologie en klimaat. Het Congres vond volledig in het           

engels plaats. Met 14 ismi hebben wij dit congres bezocht, wat een prima             

opkomst is gezien het feit dat het congres in Amsterdam plaatsvond.  

 

Zoals gewoonlijk werd het congres georganiseerd door de PiP-commissie, die          

behoort tot het Platform voor Politicologen (PvP). Twee afgevaardigden van          

ismus hebben plaatsgenomen in de commissie, samen met afgevaardigden van          

de andere politicologieverenigingen EOS, Machiavelli en Spil. Binnen de         

commissie bekleedden de ismus afgevaardigden de functies van sponsorwerver         

en PR-hoofd. De organisatie van het congres is niet vlekkeloos verlopen, wat            

voornamelijk werd veroorzaakt door miscommunicatie tussen commissieleden       
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afkomstig uit verschillende steden, maar hier was op het congres zelf weinig van             

te merken.  

 

Reiscommissie 

In de meivakantie organiseerde de reiscommissie de jaarlijkse ismusreis. Nadat          

in het collegejaar 2016-2017 het grootste deel van de reiscommissie al voor de             

zomervakantie was ingesteld, is er naar aanleiding van de evaluatie met deze            

commissie besloten dit niet opnieuw te doen. De commissie heeft dit jaar echter             

wel aangegeven dat er in het begin van het collegejaar een grote werkdruk             

wordt gevoeld. Het is dus belangrijk dat de commissie zo vroeg mogelijk wordt             

opgestart komend collegejaar. 

 

Met een groep van 35 ismi en twee docenten reisden wij in de meivakantie af               

naar Boekarest (Roemenië), Chisinau (Moldavië) en Kiev (Oekrainë). Deze drie          

steden waren erg verschillend en vormden daardoor een verrassende en leuke           

combinatie. Kort voor vertrek moest begin mei een commissielid de commissie           

verlaten, wat voor de organisatie van de reis verre van ideaal was. De             

commissie heeft dit gat echter goed weten op te vullen. De commissie had een              

vol programma samengesteld, bestaande uit verschillende interessante en        

vermakelijke activiteiten. Formele activiteiten, zoals bezoeken aan ambassades,        

een NGO of een universiteit, werden afgewisseld met informele activiteiten, zoals           

een spel en kroegentocht. De communicatie tussen de commissie en het bestuur            

was op de reis goed. Hoewel het grootste deel van de reis voorspoedig verliep              

had de commissie ook te maken met met enkele onverwachte tegenslagen,           

waaronder een probleem met de bus van Chisinau naar Kiev. Op deze            

momenten trad de commissie echter professioneel op en werden de problemen           

zo snel mogelijk opgelost. Er kan dan ook teruggekeken worden op een            

interessante, maar bovenal erg leuke ismusreis. 

 

Sportcommissie 

De sportcommissie heeft dit jaar vier uiteenlopende sportactiviteiten        

georganiseerd, namelijk schaatsen, lacrosse, beachtennis- en soccer en een         

bootcamp. Tijdens de sportactiviteiten werd er vrij gesport, een toernooi          

georganiseerd en werden er clinics gegeven. De activiteiten zijn enthousiast          

ontvangen. Wel was de opkomst steeds maximaal 20 ismi. Dit is echter niet erg,              

aangezien aan een sportactiviteit meestal geen enorm grote groepen kunnen          

deelnemen. Wel is de bootcamp minder goed bezocht dan de andere activiteiten.            

Dit komt waarschijnlijk doordat dit vooraf een minder laagdrempelige activiteit          

leek dan de rest.  

 

SVM Feestcommissie  

Zoals gewoonlijk heeft ook dit jaar een afgevaardigde namens ismus          

plaatsgenomen in de feestcommissie van de Samenwerkende Verenigingen der         

Managementwetenschappen (SVM). Deze commissie werd begeleid door het        

SVM bestuur. Samen met de andere commissieleden heeft het ismuslid zich           

bezig gehouden met het organiseren van de Management Madness feesten, die           

dit jaar in de Sjors en Sjimmie plaatsvonden. De commissie bedacht onder            

andere de thema’s, zorgde voor de aankleding en was aanwezig op de feesten.  
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Symposiumcommissie 

Eind maart heeft ismus een symposium getiteld ‘toekomst van een politicoloog’           

georganiseerd. De promotie voor het symposium werd al vroeg gestart, namelijk           

zo’n 1,5 maand van tevoren, wat waarschijnlijk positief heeft bijgedragen aan de            

opkomst. Gedurende de dag vond er een plenaire opening plaats met een panel             

en waren er verschillende masterclasses te bezoeken. De dag werd afgesloten           

middels een plenaire lezing door een ‘grote spreker’, waarna er nog werd            

geborreld in ‘C’.  

 

Voorheen werd de symposiumcommissie de carrièredagcommissie genoemd. Met        

de nieuwe naam moest worden aangeduid dat de commissie de organisatie van            

een beroepsoriënterende dag ditmaal anders wilde aanpakken. Zij had zichzelf          

ten doel gesteld de opkomst te doen verhogen. Ook is er gekozen om voor de               

sprekers die de verschillende masterclasses leidden oud-politicologie studenten        

te benaderen. Vanuit hun eigen ervaring verzorgden zij de masterclasses en           

beschreven zij hoe zij na hun studie in hun huidige functies terecht zijn             

gekomen. Ook kregen de ismi tijdens de masterclasses opdrachten, waarmee zij           

aan het werk werden gezet. Deze insteek bleek goed te werken en de ismi aan               

te spreken.  

 

Al voordat de commissie was ingesteld heeft het bestuur contact opgenomen           

met de vakgroep met betrekking tot het symposium/de carrièredag. Zoals          

bekend was het voor de vakgroep niet haalbaar om dit collegejaar aanwezigheid            

op het symposium verplicht te stellen. Wel werd er aan het begin van het              

collegejaar met de vakgroep afgesproken dat er tijdens de dag geen colleges            

zouden worden ingeroosterd. Daarnaast zou aan docenten gevraagd worden om          

in hun colleges studenten op het symposium te attenderen en om het            

symposium in de cursushandleiding op te nemen. Dit laatste is gebeurd, maar            

helaas vonden er toch verschillende colleges op de geplande dag plaats,           

waaronder een voor een groot deel van de derdejaars politicologen verplichte           

presentatiedag. Hierdoor konden veel ismi die zich voor de dag hadden           

aangemeld toch niet of slechts deels komen. Ondanks deze tegenvaller is de            

opkomst ten opzichte van vorig jaar goed te noemen, met name richting het             

einde van het symposium. Deze toename richting het einde van de dag heeft             

waarschijnlijk te maken met colleges die voorbij waren, de plenaire lezing door            

de grote spreker en de afsluitende borrel.  
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Unit-P 

Ook het afgelopen jaar is de Unit-P weer bezig geweest met het creëren van              

posters ter promotie van activiteiten. Voor iedere activiteit hebben zij, met zo            

nodig hulp van de commissaris interne en externe betrekkingen, een poster           

gemaakt. De deelname van de twee bestuursleden aan de commissie is positief            

bevallen, door zowel het bestuur als de commissie: met name gedurende drukke            

periodes waren zij een welkome versterking. Helaas waren er gedurende het           

eerste semester geen commissieleden die ervaring hadden met het werken in           

Adobe Photoshop, waardoor de uitstraling van sommige posters niet enorm          

professioneel was. Dit is echter gedurende het jaar, naarmate de leden meer            

met het programma hadden gewerkt en elkaar in de Whatsapp-groep tips           

begonnen te geven over de gemaakte posters, verbeterd. De toevoeging van           

een ervaren lid aan de commissie in het tweede semester heeft hier ook aan              

bijgedragen en is dan ook positief bevallen. 

 

De posters mochten gedurende het overgrote deel van het tweede semester           

jammer genoeg niet worden opgehangen op de ismuskamer. Dit had te maken            

met het ontbreken van ophangsystemen, waarvoor wij afhankelijk waren van de           

universiteit. De posters werden wel getoond op het scherm dat op de            

ismuskamer staat (en soms op andere schermen op de universiteit) en werden            

natuurlijk op de sociale media van ismus geplaatst. Sinds het einde van het             

collegejaar zijn de ophangsystemen geïnstalleerd en zijn er weer fysieke posters           

te bewonderen op de ismuskamer. Een aantal van de posters die gemaakt zijn in              

de tussenliggende periode zijn afgedrukt, zodat deze gebruikt konden worden op           

bijvoorbeeld Open Dagen.  
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Sponsorbeleid 

 

Onze commissaris externe betrekkingen heeft zich het afgelopen jaar bezig          

gehouden met het sponsorbeleid. Ten eerste zijn wij erg blij dat alle sponsoren             

bij ismus zijn gebleven afgelopen jaar, en dat ze hebben aangegeven ook            

komend jaar weer met ismus te willen samenwerken. Ook is het gelukt om een              

nieuwe sponsor binnen te halen, namelijk Eurosender. Ook zij hebben          

aangegeven komend jaar weer geïnteresseerd te zijn in een samenwerking met           

ismus. 

 

Helaas is het niet gelukt om naast Eurosender nog meer nieuwe sponsoren te             

vinden. Er is wel contact geweest met verschillende organisaties, maar vaak           

blijkt toch dat zij of helemaal geen budget hebben om ismus te sponsoren, of              

liever met een vereniging met een groter bereik of een duidelijker vakgebied            

samenwerken. 

 

De stamkroeg 

Het is altijd lastig om aan het begin van het jaar het besluit te nemen over een                 

nieuwe stamkroeg. Na lang wikken en wegen is toen de beslissing op Café             

Lenthe gevallen, en het bestuur is daar tot op de dag van vandaag erg tevreden               

mee. Alle borrels die daar hebben plaatsgevonden zijn druk bezocht. Ook gaan            

sommige leden zelfs buiten borrels om een biertje gingen drinken in Café            

Lenthe. 

 

Ook het contact met de eigenaren was erg goed afgelopen jaar. ismus was altijd              

welkom voor het houden van een borrel. Ook was het altijd mogelijk om in een               

bepaald thema versiering op te hangen, de muziek uit te kiezen, of een korting              

op een bepaald drankje te krijgen. 

 

Al met al kan worden teruggekeken op een goede keuze aan het begin van het               

jaar en we zijn dan ook erg blij dat we onze borrels komend jaar weer in Café                 

Lenthe mogen houden.  
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Membercard 

Dit jaar heeft onze commissaris externe betrekkingen samen met de          

acquisitiecommissie de membercard nieuw leven ingeblazen. Door een hoop         

nieuwe acties erop te zetten, en ervoor te zorgen dat deze acties een heel jaar               

geldig waren is geprobeerd om voor een membercard te zorgen die voor alle             

leden iets te bieden heeft.  

 

Hoewel het bestuur bezig is geweest met het actief uitdelen van de kaart en het               

promoten van de acties op de verschillende kanalen, viel het gebruik van de             

kaart onder de leden tegen. Het bestuur heeft maar van weinig leden gehoord             

die echt actief gebruik hebben gemaakt van de kaart. Dit is erg jammer en het               

bestuur hoopt dat de komende commissaris externe betrekkingen zal bekijken          

wat hier de oorzaak van is om er zo voor te zorgen dat de kaart in de toekomst                  

vaker gebruikt zal worden. 

 

Vrienden van ismus 

In de tweede helft van het jaar is het bestuur actiever bezig geweest met              

‘vrienden van ismus’. Onder meer door het sturen van een mail naar de leden en               

het promoten van ‘vrienden van ismus’ onder de docenten is geprobeerd om het             

bestand wat verder uit te breiden.  

Vanuit de leden kwam geen respons over eventuele ouders/verzorgers die vriend           

van ismus zouden willen worden. Vanuit de docenten kwamen echter wel           

positieve reacties, en zijn er een paar nieuwe ‘vrienden van ismus’ bij gekomen. 

 

Hoewel het bestand met ‘vrienden van ismus’ misschien nog niet zo groot is als              

aan het begin van het jaar gehoopt werd, is het bestuur toch tevreden. Het is               

goed om ‘vrienden van ismus’ onder te aandacht te brengen en te houden van              

de huidige leden zodat zij weten dat er altijd nog een manier is om betrokken te                

blijven bij de vereniging, ook nadat zij zijn afgestudeerd. 
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Samenwerkingsverbanden 

 

ismus maakt onderdeel uit van verschillenden samenwerkingsverbanden. Het is         

nog steeds van belang om deze externe contacten goed te onderhouden. Op dit             

moment maakt ismus deel uit van de volgende verbanden: Samenwerkende          

Verenigingen der Managementwetenschappen (SVM), het Samenwerkingsoverleg      

Faculteitsverenigingen (SOFv) , de Vrienden van Aquino (VvA), het Platform voor           

Politicologen (PvP), de Nederlandse Kring Wetenschap Politicologie (NKWP) en         

tot slot de Alumnikring.  

 

SVM 

De samenwerking binnen de SVM kenmerkt zich vooral in de organisatie van de             

gezamenlijke feesten, en de organisatie van de introductie. Aan het begin van            

het jaar was er wat onenigheid over het aantal feesten dat samen georganiseerd             

zou worden. Hier is als oplossing uitgekomen dat er een feest zonder Synergy             

georganiseerd zou worden, namelijk het BiEM-feest. 

Over zowel de Management Madness-feesten als het BiEM-feest is het bestuur           

erg tevreden. Met een nieuwe naam en een nieuwe locatie was het even             

afwachten, maar de feesten zijn mede door onze leden erg druk bezocht en             

werden positief ontvangen. 

Voor komend jaar is het helaas niet gelukt om terug te gaan naar het oude               

aantal feesten. Er zullen dan, inclusief het after-introfeest, drie Management          

Madness-feesten georganiseerd worden.  

Ook de introductie-activiteiten van de SVM zijn druk bezocht. Alle activiteiten           

waren zo goed als uitverkocht en het bestuur heeft veel positieve reacties van de              

intro-lopers ontvangen. 

 

SOFv 

Het SOFv is de koepel van studieverenigingen in Nijmegen. Zij ondersteunen de            

verenigingen waar mogelijk. Dit doen ze door te zetelen in de USR, de benodigde              

cursussen aan te bieden en iedere 5 weken een Algemene Ledenvergadering te            

houden. Het bestuur is iedere ALV met tenminste één lid aanwezig geweest bij             

deze bijeenkomsten. Nadat in mei de nieuwe AVG (Algemene verordening          

gegevensbescherming) inging, heeft het SOFv ook een werkgroep ingesteld om          

algemeen geldende documenten op te stellen die bruikbaar waren voor iedere           

vereniging. Hierin heeft het bestuur ook meegeholpen. Ook heeft het SOFv door            

middel van informatieverstrekking bijgedragen aan de verheldering van de         

veranderingen waaraan de introductie 2018 onderhevig was. Al met al is het            

SOFv erg nuttig gebleken en wordt er teruggekeken op een positieve           

samenwerking.  
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VvA 

Dit jaar zijn de Vrienden van Aquino vier maal bijeengekomen. Deze           

bijeenkomsten zijn als positief ervaren. Naast de gezelligheid die ze boden gaf            

het ook de mogelijkheid andere besturen beter te leren kennen, waardoor de            

samenwerking bevorderd is. Het afgelopen jaar heeft ismus dan ook nuttig           

gebruik kunnen maken van beamers, boxen, statafels en andere benodigdheden.          

Ook zijn er een aantal activiteiten georganiseerd met andere leden van de VvA.  

 

PvP 

Dit jaar heeft de voorzitter van het bestuur deelgenomen in het bestuur van het              

Platform voor Politicologen. Hij had hierin de rol van voorzitter. Het PvP heeft             

zich het afgelopen jaar ingezet om twee activiteiten te realiseren: de informele            

activiteit en het jaarlijkse PiP-congres. De informele activiteit had vorig jaar niet            

plaatsgevonden en daardoor is er dit jaar de nadruk op gelegd om deze dit jaar               

door te laten gaan. Dit jaar is de informele activiteit in Leiden georganiseerd.             

Mede door een late promotie en de grote trein afstand zijn hier helaas weinig              

ismi op af gekomen. Echter was de activiteit zelf wél een geslaagde activiteit.             

Het aankomende jaar zal de informele activiteit in Nijmegen plaatsvinden.  

 

Dit jaar is er ongeveer eenmaal per 2 maanden vergaderd door het PvP.             

Alhoewel niet alles vlekkeloos liep met de PiP-commissie, is het congres positief            

ontvangen. Ook was het congres voor het eerst volledig in het Engels gehouden,             

aangezien er in Amsterdam voor het eerst Engelstalige Bachelors van start           

waren gegaan. Ook dit is positief bevallen.  

 

Verder was er bij het PvP-bestuur tot het einde van het jaar weinig bekend over               

de statuten van het PvP. Toen deze bestudeerd werden, is bekend geworden dat             

het Platform een Raad van Toezicht zou moeten hebben, iets wat tot dusver niet              

het geval was. Zodoende is aan het einde van het jaar een Raad van Toezicht               

ingesteld waarin twee oud-PvP leden in zetelen en er het komende jaar een             

zittende penningmeester toegevoegd zal worden vanuit een van de         

lidverenigingen. Ook is er nog een witboek gemaakt voor de overdracht.  

 

NKWP 

Doordat in het verleden het contact met de NKWP zeer lastig bleek, heeft het              

PvP besloten dat er voortaan een lid van het PvP studentlid van de NKWP wordt.               

Vanaf februari is de voorzitter van de Leidse studievereniging SPIL (en lid van             

het PvP) studentlid van de NKWP. Hierdoor is ook gebleken dat het contact met              

de NKWP verbeterd is. Hierdoor is er meer zekerheid gekomen over de financiële             

steun die het PiP-congres geniet.  
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Alumnikring 

Afgelopen jaar heeft de voorzitter deelgenomen aan de vergaderingen van de           

Alumnikring. Dit is vooral als ondersteuning gebleken. Zo heeft ismus de           

Alumnikring geholpen om meer bereik te krijgen op sociale media, zoals           

Facebook. De voorzitter zorgt voor het contact tussen de universiteit en de            

Alumnikring. Dat de voorzitter contact heeft met Alumnikring bleek ook          

functioneel op het gebied van eventuele stages en lezingen. Daarnaast heeft een            

deel van het bestuur een grote groep alumni een rondleiding door het nieuwe             

Elinor Ostromgebouw gegeven. Aan het einde van het jaar liet het contact met             

de Alumnikring te wensen over. Tot spijt van de voorzitter zijn vergaderingen            

veelal kort van tevoren afgelast of verzet.  
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Nawoord 

 

Nogmaals zijn wij u erg dankbaar dat u de moeite heeft genomen om ons              

jaarverslag te lezen en u daardoor opnieuw in te zetten voor onze vereniging.             

Wij hopen door middel van dit document duidelijkheid geboden te hebben over            

de keuzes die wij tijdens het bestuursjaar gemaakt hebben en over hoe wij de              

vereniging hebben achtergelaten.  

 

Wij hopen dat u, net als wij, positief terugkijkt op het afgelopen jaar en een               

goed gevoel overgehouden heeft aan de studievereniging.  

 

Tot slot bent u allen van harte welkom op de 64ste ALV der studievereniging              

ismus. Deze zal 18 september plaatsvinden in café ’t Haantje, om 20:00 uur. Wij              

hopen u daar allen te mogen ontvangen om te reflecteren op het afgelopen jaar,              

zodat onze opvolgers de vereniging naar vermogen verder kunnen helpen! 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Het XVIIe bestuur der studievereniging ismus, 

 

Kjelt Goutbeek - Voorzitter 

Jelmer Bruurs - Secretaris 

Marije Berga - Penningmeester 

Lynn Leeneman - Commissaris interne betrekkingen 

Irene Wilde - Commissaris externe betrekkingen 
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Bijlage: activiteitenoverzicht 

 

 

Datum Activiteit Opkomst 

ismi 

Organisator Formeel/ 

informeel 

4 sept. 2017 Documentaire Jesse  

Klaver 

24 Bestuur i.s.m. Filmhuis   

O42 

Formeel 

6 sept. 2017 Eetactie waterijs 55 Bestuur Informeel 

7 sept. 2017 Stamkroeg 

kennismakingsborrel 

71 Bestuur Informeel 

8-10 sept.  

2017 

Kennismakings- 

weekend 2017 

39 Kennismakingsweekend

commissie 

Informeel 

11 sept. 2017 Commissie- 

voorlichting 

40 Bestuur Formeel 

12 sept. 2017 Lunchlezing Bertjan  

Verbeek 'Moreel  

kompas'  

11 Bestuur i.s.m. GSV en    

BttF-organisatie 

Formeel 

13 sept. 2017 Diner rouler 48 Bestuur Informeel 

15 sept. 2017 Bridge to the   

Future-conferentie 

14 BttF-organisatie Formeel 

15 sept. 2017 Documentaire City  

of Ghosts 

4 Lux Nijmegen  Formeel 

18 sept. 2017 60e ALV der   

studievereniging 

ismus  

27 Bestuur Formeel 

25 sept. 2017 Lezing Zihni Özdil 27 Lezing- en  

Debatcommissie 16/17 

Formeel 

27 sept. 2017 Campusrun 7 NSSR Informeel 

27 sept. 2017 Pre-Management 

Madness-borrel 

17 Bestuur Informeel 

27 sept. 2017 Management 

Madness 'After  

Intro'  

- SVM Feestcommissie Informeel 

28 sept. 2017 Kratje van de   

maand september 

14 Bestuur Informeel 

2 Oct 2017 Voorzetting 60e ALV   

der studievereniging  

ismus 

23 Bestuur Formeel 

4 Oct 2017 Eetactie broodje  

knakworst 

60 Bestuur Informeel 
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5 Oct 2017 Filmavond Bram  

Fischer 

11 Bestuur Informeel 

10 Oct 2017 Lezing Huub  

Bellemakers 'Is  

Orban een dictator?' 

27 Bestuur Formeel 

11 Oct 2017 11 oktoberborrel 41 Bestuur Informeel 

19 Oct 2017 Kratje van de   

maand oktober 

22 Bestuur Informeel 

23 Oct 2017 61e ALV der   

studievereniging 

ismus  

24 Bestuur Formeel 

7 Nov 2017 Start Moordspel 60 Informele 

activiteitencommissie 

Informeel 

7 Nov 2017 Kennismakings- 

activiteit Actieve  

Leden 

50 Bestuur Informeel 

8 Nov 2017 Docentenborrel 21 Bestuur Informeel 

14 Nov 2017 Eetactie cake  

versieren 

40 Bestuur Informeel 

15 Nov 2017 Karaokeborrel +  

bekendmaking 

meerdaagse 

excursie 

65 Feestcommissie +  

Mexcie 

Informeel 

21 Nov 2017 BOW-ismus 

kroegdebat 

22 BOW + ismuscommissie Formeel 

22 Nov 2017 Sportactiviteit 

lacrosse 

18 Sportcommissie Informeel 

29 Nov 2017 Lunchlecture 

Andrew Gawthorpe 

20 Bestuur + Atlantische   

commissie 

Formeel 

29 Nov 2017 Reisborrel 'Ga mee   

op avontuur, de   

wodka is ook daar    

niet duur' 

55 Bestuur +  

reiscommissie 

Informeel 

29 Nov 2017 Management 

Madness 'Winter  

White' 

- SVM Feestcommissie Informeel 

30 Nov, 2017 Kratje van de   

maand november 

17 Bestuur Informeel 

1 Dec 2017 Schoen zetten 8 Bestuur Informeel 

4 Dec 2017 Sinterklaasborrel 50 Feestcommissie Informeel 
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6 Dec 2017 Eetactie warme  

chocomel met  

slagroom en  

speculaas 

40 Bestuur Informeel 

7 Dec 2017 ismus speeddates  24 Informele 

activiteitencommissie 

Informeel 

11 & 13 dec.    

2017 

Excursie De Wereld   

Draait Door #1 

30 Formele 

activiteitencommissie 

Formeel 

12 Dec 2017 In gesprek met   

Ybeltje Berckmoes &   

Sid Lukassen 

12 Bestuur i.s.m. JOVD   

Nijmegen 

Formeel 

14 Dec 2017 Diner rouler 32 Bestuur Informeel 

18 Dec 2017 Lunchlezing Max  

van der Stoel   

Foudation 

'Democratiebevorde

ring in EU   

nabuurschap' 

17 Lezing- en  

Debatcommissie  

Formeel 

19 Dec 2017 Kerstdiner 19 Bestuur Informeel 

20 Dec 2017 Sportactiviteit 

schaatsen 

19 Sportcommissie Informeel 

21 Dec 2017 Verhuizngsuitverkoo

p 

- Bestuur Informeel 

21 Dec 2017 Kratje van de   

maand december:  

Glühwein 

40 Bestuur Informeel 

15 Jan 2018 Opening nieuwe  

ismuskamer 

25 Bestuur Informeel 

17 Jan 2018 Escaperoom TvA  

Tribute 

17 Organisatie TvA Tribute Informeel 

17 Jan 2018 TvA Tribute - Organisatie TvA Tribute Informeel 

17 Jan 2018 Management 

Madness 'TvA  

Afterparty' 

- SVM Feestcommissie Informeel 

5 Feb 2018 Bordspellenavond 35 Bestuur Informeel 

6 Feb 2018 Lunchlezing CBS  

'Werken bij CBS &    

betrouwbaarheid 

van statistiek' 

13 Bestuur (sponsor) Formeel 

14 Feb 2018 Lunchlezing Lilian  

Janse 

18 Lezing- &  

Debatcommissie 

Formeel 
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15 Feb 2018 Welcome Back  

Borrel 

26 Bestuur Informeel 

19 Feb 2018 Excursie De Wereld   

Draait Door #2 

15 Formele 

activiteitencommissie 

Formeel 

20 Feb 2018 Bowlen 28 Informele 

activiteitencommissie 

Informeel 

21 Feb 2018 62e ALV der   

studievereniging 

ismus 

23 Bestuur Formeel 

22-26 feb  

2018 

Meerdaagse 

excursie 2018:  

Newcastle 

32 Meerdaagse 

excursiecommissie 

Informeel/

Formeel 

28 Feb 2018 Karaoke- &  

bingoborrel 

30 Feestcommissie /  

Bestuur 

Informeel 

5 Mar 2018 Gemeenteraads- 

verkiezingendebat 

- Bestuur ismus BOW   

Mundus 

Formeel 

6 Mar 2018 Cantus 49 Feestcommissie Informeel 

8 Mar 2018 Eetactie brownies 30 Bestuur Informeel 

13 Mar 2018 Political Scientists:  

Cross your Borders 

6 PvP-bestuur Informeel 

14 Mar 2018 Lezing Marianne  

Thieme 

70 Lezing- en  

debatcommissie 

Formeel 

14 Mar 2018 BiEM-feest 

'Marching into  

March' 

- SVM, zonder Synergy Informeel 

15 Mar 2018 Bestuursinteresse- 

etentje 

- Bestuur Formeel 

20 Mar 2018 Easter Egg Games 14 Bestuur Informeel 

22 Mar 2018 Hutspot- en  

Couscousdebat 

7 Meerdere verenigingen Formeel 

26 Mar 2018 Voortzetting 62e  

ALV der  

studievereniging 

ismus  

17 Bestuur Formeel 

27 Mar 2018 Beachtennis en  

-soccer 

19 Sportcommissie Informeel 

28 Mar 2018 Kratje van de   

Maand maart 

20 Bestuur Informeel 

29 Mar 2018 Symposium 

'toekomst van een   

89 Symposiumcommissie Formeel 
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politicoloog' 

16 Apr 2018 Lunchlezing Hanke  

Bruins Slot 

19 Lezing- en  

debatcommissie 

Formeel 

18 Apr2018 Excursie Den Haag 13 Formele 

activiteitencommissie 

Formeel 

19 Apr 2018 Borrel 'Bebida  

Mexicana' 

30 Bestuur Informeel 

24 Apr 2018 Diner rouler 44 Bestuur Informeel 

25 Apr 2018 Eetactie oranje  

tompoucen 

40 Bestuur Informeel 

25 Apr 2018 Masteractiviteit 

mysticgolf 

14 Bestuur Informeel 

26 Apr 2018 Kratje van de   

maand april 

25 Bestuur Informeel 

27 apr. - 6    

mei 2018 

ismusreis 2018:  

Boekarest, Chisinau  

& Kiev 

37 Reiscommissie Informeel/

Formeel 

9 May. 2018 PiP Congress  

'Millenials in Power' 

14 PiP commissie Formeel 

14 May 2018 Lecture 'A Safer   

World With(out)  

Nuclear Weapons?' 

12 Bestuur i.s.m. Pax Formeel 

15 May 2018 De grote ismus   

speurtocht 

24 Informele 

activiteitencommissie 

Informeel 

16 May 2018 Eetactie 

fruitspiesjes 

50 Bestuur Informeel 

17 May 2018 Lunchlecture Polish  

Embassy  

20 Internationaliserings- 

commissie 

Formeel 

17 May 2018 After-reisborrel 35 Bestuur Informeel 

22 May 2018 Open 

ismus-debatkampio

enschappen 

11 Lezing- en  

debatcommissie 

Formeel 

23 May 2018 Gala 'The Great   

Gatsby!' 

164 Feestcommissie Informeel 

30 May 2018 Kratje van de   

maand mei 

21 Bestuur Informeel 

31 May 2018 63e ALV der   

studievereniging 

ismus 

51 Bestuur Formeel 
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5 June 2018 Eetactie taart 25 Bestuur +  

Kandidaatsbestuur 

Informeel 

5 June 2018 Lezing Alexander  

Pechtold 

106 Lezing- en  

debatcommissie 

Formeel 

6 Jun 2018 Sportactiviteit 

bootcamp 

14 Sportcommissie Informeel 

7 Jun 2018 Excursie Brussel 25 Formele activiteiten +   

internationaliseringscom

missie 

Formeel 

12 Jun 2018 ismusawardsborrel 31 Informele activiteiten +   

feestcommissie 

Informeel 

13 Jun 2018 Kratje van de   

maand juni 

20 Bestuur Informeel 

14 Jun 2018 Actieve Ledenuitje 42 Bestuur Informeel 

 

35 


